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اجرای تعمیرات سالانه و فاز دوم 
به روزرسانی سیستم های اتوماسیون 
تاندم میل نورد سرد فولاد مبارکه 

اصفهان – معصومه قاســمی: در راستای بهینه سازی 
خط تولیــد و ارائه محصولات کیفی تر به مشــتریان، 
تعمیرات ســالانه و فاز دوم به روزرســانی سیستم های 
اتوماسیون تاندم میل نورد سرد فولاد مبارکه با موفقیت 
انجام شد.بهزاد بهادرانی، مدیر ناحیه نورد سرد این شرکت 
گفت:خط تاندم میل به عنوان مهم ترین خط نورد ســرد 
کشور و اصلی ترین تأمین کننده نیاز صنایع خودروسازی 
و لوازم خانگی نقش استراتژیکی در صنعت فولاد کشور 
ایفا می کند. همین ملاحظات باعث شد در طی سالیان 
گذشته، انجام به روزرســانی در این واحد با ریسک های 
فراوانی مواجه باشــد؛ بنابراین بعد از انجام طرح توسعه 
در ســال جاری که با برنامه ریزی مدون و تدوین طرح 
گام به گام در جهت به روزرسانی قسمت های مختلف واحد 
در حوزه برق و اتوماســیون مطابق با نقشه راه مشخص 
انجام شده است، شاهد تداوم و افزایش تولید در این خط 
هستیم.محسن استکی، مدیر محصولات سرد نیز افزود: 
خط تاندم میل در صنعت فولاد نقش بســیار مهمی در 
تأمین مواد اولیه صنایع پایین دستی کشور دارد. همچنین 
تولید گریدهای خاص مورداســتفاده در برخی صنایع 
کشــور با توجه به شرایط تحریمی می تواند چالش های 
بسیاری بزرگی برای کشور ایجاد کند؛ بنابراین با چنین 
شــرایطی، وجود ریسک های احتمالی در خصوص عدم 
راه انــدازی به موقع خط جزو دغدغه های اصلی مدیریت 
ارشــد فولاد مبارکه بود. در این مهــم، بعد از برگزاری 
جلســات متعدد و بررسی جوانب کار تصمیم بر آن شد 
تا تعویض تابلوهای PLC در دو مرحله انجام شــود. به 
همین منظور خــط تاندم میل از تاریخ 21 تا 29 تیرماه 
متوقف شد و فاز اول پروژه تغییر PLCهای خط طبق 
برنامه زمان بندی شده با موفقیت انجام شد. در ادامه بعد 
از اطمینان از عملکرد تجهیزات و بررســی ریسک های 
موجود، فاز دوم پروژه از 20 آبان ماه به مدت 5 روز انجام 

و خط وارد مرحله راه اندازی شد.

رفع دغدغه اهالی محله  آسمان با ایجاد 
دوربرگردانهای همسطح در بلوار پاکنژاد

 معاون حمل و نقل ترافیک منطقه 2 گفت: به منظور رفع 
دغدغه های اهالی محله  آسمان در خصوص روان سازی 
ترافیک، دوربرگردانهای همسطح در بلوار شهید پاکنژاد 
احداث شد.به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه 2 
محمد حسین کریمی معاون حمل و نقل ترافیک منطقه 
ضمن تأکید بر اولویت های منطقه در روان سازی تردد و 
ارتقاء ایمنی شبکه معابر بزرگراهی و معابر شهری  گفت: 
بمنظور روان ســازی و فع گره های ترافیکی بلوار شهید 
پاکنژاد و نیز دغدغه اهالی این منطقه جهت دسترســی 
آســان محلی ، پــس از طرح مطالعاتی و کارشناســی ، 
دوربرگردان در دو ســوی تقاطع  پاکنژادو خیابان ســرو 
احداث شــد.وی افزود:یکی از روشــهای کم هزینه و زود 
بازده در شبکه معابر شهری حذف کلیه حرکت های چپ 
گرد و نیز حرکت مســتقیم مسیر فرعی در محل تقاطع 
میباشــد که با اصلاح هندسی و ایجاد دوربرگردان در دو 
سوی تقاطع بلوار پاکنژاد و خیابان سرو ، دسترسی شمال 
به شمال و جنوب به جنوب  تسهیل شد.وی افزود: کنترل 
ورودی و خروجی  بزرگراه  یادگار امام)ره(  به بلوار پاکنژاد  

از دیگر اهداف احداث این  طرح بود.

  به زودی بیستمین زمین چمن منطقه 
یک آماده استفاده شهروندان می شود

 زمین چمن بوســتان روح الله به مساحت ۷00 مترمربع 
به عنوان بیســتمین زمین چمن ورزشــی در محله دربند 
احداث شده است و با تکمیل فضای پیرامونی، به زودی آماده 
بهره برداری شــهروندان می شود. به گزارش روابط عمومی 
شهرداری منطقه یک، ســلیمه رودکی معاون اجتماعی و 
فرهنگی شهرداری این منطقه گفت: زمین های چمن ورزشی 
محلات شمال تهران با هدف استفاده بهینه از فضاهای موجود 
شهری و در راستای توسعه و نهادینه شدن فرهنگ ورزش 
بین جوانان و نوجوانان، نیازمند توسعه و ساماندهی است.او 
افزود: بر همین اساس در سال جاری، چمن مصنوعی زمین 
ورزشی شــهدای اوین در قالب پروژه های کوچک مقیاس 
محلی و براساس درخواســت های شهروندان، بعد از زمین 
های چمن بوســتان مهرگان و آرزو به مساحت یک هزار و 
200 مترمربع بهسازی شد و احداث زمین چمن بوستان روح 
الله در دستور کار قرار گرفت و در مراحل پایانی تکمیل است.

رودکی گفت: منطقه یک در حــال حاضر دارای 20 زمین 
چمن به مساحت کل 2۳هزار متر مربع در محلات 2۷گانه 
اســت و نظارت و نگهداشت آن به صورت مستمر انجام می 

شود و مورد استفاده شهروندان قرار دارند.

 پخش آسفالت در شمال تهران
 به مرز ۷5 هزار تن رسید

 شــهردار منطقه یک: عملیات پخش آسفالت در معابر 
شهری منطقه یک با اجرای طرح تحول بیست گانه خدمت 
در شهر تهران، با فعالیت شبانه روزی کارگاه ها برای مرمت 
شهر، در 5 هزار نقطه و ۳10 معبر منطقه یک در سال جاری 
اجرا و طی آن، آسفالت ریزی در سطح معابر و بزرگراهها به 
مرز ۷5 هزار تن رســید.به گزارش روابط عمومی شهرداری 
منطقه یک، ســید مهدی صباغ گفت: معابر شریان های 
حیاتی شهر هستند که نیاز است با مرمت و ترمیم اساسی 
و لکه گیری، ترمیم و حرکت در آنها روان شود و شهروندان 
بتوانند با سهولت و ایمنی بیشتر تردد کنند بر همین اساس 
نســبت به 12 ماه سال گذشته که ۴1 هزار تن آسفالت در 
منطقه یک پخش شده بود امســال با تمهیدات لازم، نیاز 
ســنجی محلات، دریافت بودجه و پشتکار و تلاش شبانه 
نیروهای معاونت فنی و عمرانی، این میزان تا کنون به ۷5 
هزار تن رسیده و پیش بینی می شود تا پایان سال با پخش 
آسفالت در معابر و بزرگراه های منطقه توسط معاونت فنی و 
عمرانی شهرداری تهران و این منطقه، در حدود 15 هزار تن 

دیگر نیز افزوده شود و به 90 هزار تن برسد.

خبر

 مهارت آموزی حرفه ای به 3250 
کودک کار و خیابان در مراکز پویاشهر

 مدیرعامل ســازمان خدمات و مشــارکت های 
اجتماعی شهرداری تهران از مهارت آموزی حرفه 
ای به ۳ هزار و 250 کودک کار و خیابان در ۷ ماه 

ابتدای سال جاری خبر داد.
به گــزارش روابط عمومی ســازمان خدمات و 
مشارکت های اجتماعی شــهرداری تهران، دکتر 
احمــد احمدی صدر در این باره گفت: در شــهر 
تهران ۳۶مرکز پویاشــهر ویژه تحصیل، آموزش، 
استعدادیابی و توانمندسازی کودکان کار و خیابان 
فعالیــت دارند که در حــال حاضر ۷ هزار کودک 
کار و خیابان مورد شناســایی و برای آن ها ارائه 

خدمات در این مراکز صورت می گیرد.
وی افــزود: درهفت ماه ســال جــاری نیمی از 
کودکان کار و خیابان مورد شناسایی قرار گرفتند 
و در کارگاه های مهارت آموزی حرفه ای شرکت 

و مهارت کسب کرده اند.
احمدی صــدر ادامه داد: آموزش هایی شــامل 
آرایشــگری، خیاطی،  صنایع دســتی، گلدوزی، 
چــرم دوزی، بافتنی، قالیبافی، کامپیوتر در مراکز 

پویاشهر ارائه شده است.
مدیرعامل ســازمان خدمات و مشــارکت های 
اجتماعی شــهرداری تهــران خاطرنشــان کرد: 
براســاس فعالیت های مددکاران خانواده کودکان 
جامعه هدف به دلیل نداشــتن مهارت و کســب 
درآمــد موجب شــده اند کودکان شــان فعالیت 
اقتصــادی کنند که در این زمینه خدمات مهارتی 
و آموزشــی برای خانواده های آنها نیز فراهم شده 
است تا این کودکان از چرخه آسیب خارج شوند.

خبر

مجید انصاری: طرح عفاف و حجاب 
قابلیت اجرا ندارد

ما شاهد بوده ایم که نگاه یک جانبه و سطحی و 
تصلبی ســلفی گری جریاناتی مثل داعش، القاعده 
و طالبــان چه تأثیر مخربی بر تخریب اســلام در 
دیدگاه جهانیان گذاشته است. حضرت امام بارها 
تأکید می کردند و به شــورای محترم نگهبان هم 
در نامه هایی نوشته اند که نگذارید اسلام متهم به 
بی کفایتی شود و خودتان مسائل را بررسی کنید. 
باید آثــار میان مدت و درازمدت اجرای این قانون 
بر جامعه و حتی بر همین رعایت حجاب و پوشش 
را دید که آیــا مثبت خواهد بود یا منفی؟ از دین 

من منفی است.
نکته بعــدی از دید بنده، گرچه به تشــخیص 
همکاران عزیزمــان در هیئت عالی نظارت احترام 
می گذاریــم و رأی اکثریت حتما بر رأی یک فرد 
تقدم دارد ولی شــخصا عقیده من این اســت که 
این قانون به شــکلی که نوشته شده به هیچ وجه 
قابلیت اجرا ندارد و بر خلاف سیاســت های کلی 
قانونگذاری است. چون یکی از ارکان سیاست های 
کلی قانونگذاری این است که باید مصوبات قابلیت 
اجرا، اثربخشی و ارزیابی داشته باشد. اگر بخواهد 
آن طوری که در مواد ایــن قانون آمده بر اجرای 
آن ســختگیری شود، به تشــکیل هزاران و بلکه 
میلیون ها پرونده خلاف با عناوین مختلف مجرمانه 

برای شهروندان منتهی خواهد شد.
وی می گوید: به هر حال مــن ضمن احترام به 
اصل مسأله حجاب و کســانی که دغدغه حجاب 
را دارند که بالأخره حکم قرآن و دین خدا اســت، 
می دانم افراد باحجاب برخی برخوردهایی هستند 
که عملا آنها را در برابر افراد با سلیقه دیگر جامعه 
قرار می دهد و نوعی دوگانگی باحجاب و بی حجاب 

دارد تشدید می شود.
وی می گوید: من شــخصا تردیــدی ندارم این 
قانون با این شــکلی که نوشــته شده قابلیت اجرا 
نــدارد و دیر یا زود همیــن مجلس یا دوره آینده 
مجلس ناگزیر از اصلاح اساسی این قانون خواهند 
بود؛ چه بهتر اینکه قبل از اینکه هزینه های زیادی 
را برای اجرای ناقص یک قانون بپردازیم، تا هنوز 
به نقطه اصلی نرســیده، شــورای محترم نگهبان 
و خــود مجلس و بعد هــم در دولت برای تدوین 
آیین نامه های اجرایی آن فکری کنند و به خصوص 
از قــوه محترم قضائیه و شــخص آقای اژه ای که 
حقیقتا جای تشکر دارد از برخی اقدامات اصلاحی 
که ایشان انجام داده و می دهد، تا دوباره ما ناگزیر 
از مشکلات و مســائلی نشویم که معصوم)ع( نقل 
شده »مؤمن از یک سوراخ دو بار گزیده نمی شود«.

ادامه از صفحه اول

عضو کمیســیون حمل و نقل و ترافیک 
شورای اســلامی شــیراز گفت: بهره گیری 
از سیســتم هــوش مصنوعی در دســتور 
کار شهرداری شــیراز قرار گرفته است که 
در آینده شــهرداری با پیش بینی مناســب 

اقداماتی در این زمینه انجام می دهد.
  رضا محمدیان در نشست خبری با بیان 
اینکــه بحث حمل و نقــل زوایای مختلفی 
دارد، امــا امروزه در موضــوع حمل و نقل 
و ترافیک مباحث نرم افزاری بیشــتر مورد 
توجه اســت، گفت: بهره گیری از سیســتم 
هوش مصنوعی در دســتور کار شهرداری 
شــیراز قــرار گرفته اســت کــه در آینده 
شهرداری با پیش بینی مناسب اقداماتی در 

این زمینه انجام می دهد.
او با بیان اینکه بحث حمل و نقل عمومی 
متنوع و شــامل اتوبوس، مترو و تاکســی 
اســت، گفت: در بخش مترو، فعالیت خط 
سه آغاز شده و همچنین فاز اول خط چهار 
همزمان با ســفر ریاســت جمهوری کلنگ 

زنی شده است.
را  برقی  اتوبــوس  راه انــدازی  محمدیان 
یکی دیگــر از محور های مــورد تاکید در 
ســفر رئیس جمهور به فارس عنوان کرد و 
افزود: عملیات حفاری مسیر اتوبوس برقی 
آغاز شــده و با وجود حواشی به وجود آمده 
در خصوص عبور تونل از بافت قدیمی شهر 
باید گفت که حفــاری از زیر معبر خیابان 
عبور می کند و در محدوده بافت نیســت و 

هیچگونه آسیبی به بافت وارد نمی کند.

عضو شــورای شــهر شــیراز یادآور شد: 
عملیــات حفــاری خط دو متــرو نیز آغاز 
شــده اســت. همچنین برنامه ســه ساله 
بــرای بهره برداری از خط ســه پیش بینی 
شــده که امیدواریم در موعد تعیین شده به 

بهره برداری برسد.
محمدیان در خصوص ترافیک شیراز هم 
گفــت: موضوع اصلی در کنتــرل ترافیک، 

شــهروندان هســتند و از ایــن رو آموزش 
شهروندی، مهمترین فاکتور کنترل ترافیک 

است که باید در دستور کار قرار گیرد.
او اجــرای برنامه هــای توســعه ای نظیر 
پروژه شهری مســکن ملی در شهر صدرا، 
ایجاد شــهر جدید در سروستان و گسترش 
روستا ها در اطراف شهر را از مواردی عنوان 
کرد که مشــکلات ترافیکی و حمل و نقل 

را در پــی دارد، از این رو علاوه بر توســعه 
حمــل و نقل عمومی باید بــرای آن ها هم 

چاره اندیشی شود.
محمدیان با اشاره به سهم اندک دولت ها 
در توســعه حمل و نقــل و عمومی گفت: 
انتظار می رود دولت ورود خودرو های حمل 
و نقل عمومی را تسهیل و عوارض گمرکی 

را به صفر برساند.

عضو کمیسیون حمل و نقل و ترافیک شورای اسلامی شیراز: 

بهره گیری از سیستم هوش مصنوعی در دستور کار شهرداری شیراز است 

رییس ســازمان حمل و نقل مسافر شهرداری کرمانشاه با 
اشاره به عمر 1۳ ساله تاکسی های شهر کرمانشاه گفت: در 
حال حاضر پنج هزار تاکســی فرسوده داریم که باید از رده 

خارج شوند. 
رضا دوســتی با اشــاره به فعالیت هفت هزار تاکسی در 
شــهر کرمانشاه گفت: این تعداد، تاکسی های با پلاک »ت« 
هستند که بصورت گردشی و مسیری فعالیت دارند. وی با 
اشاره به جمعیت یک میلیون نفری شهر کرمانشاه گفت: بر 
اساس اســتانداردها باید به ازای هر 100 نفر جمعیت یک 
تاکسی فعال وجود داشته باشد، اما در شهر کرمانشاه بنابه 
دلایلی هفت هزار تاکســی موجود برای جابجایی مسافران 

جوابگو است.
دوستی گفت: در حال حاضر با راه اندازی مطب پزشکان 
و بازار روزها در شــهرک های حاشــیه ای کرمانشاه، تردد 
به مرکز شــهر کمتر شــده و همین امر موجب شده میزان 
ســفرهای درون شهری با تاکسی کاهش یابد. وی افزود: از 

طرفی تاکســی های اینترنتی هم در سطح شهر کرمانشاه 
فعالیت بسیاری دارند که بخشی از جابجایی سفرهای درون 
شــهری را برعهده گرفته اند و با توجه به این مسائل همین 

تاکسی های موجود جوابگوی نیاز شهر است.
به گفته رییس ســازمان حمل و نقل مســافر شهرداری 
کرمانشــاه در حال حاضــر روزانه 500 هزار ســفر درون 

شهری با تاکســی انجام می گیرد. وی در ادامه با اشاره به 
فرسودگی بالای تاکسی های شهر کرمانشاه گفت: از هفت 
هزار تاکســی موجود، حدود پنج هزار دستگاه آن فرسوده 

است و نیاز جدی به نوسازی ناوگان داریم.
دوســتی گفت: تاکســی ها باید بعد از 10 ســال کار از 
گردونه خارج شوند، اما در حال حاضر میانگین عمر تاکسی 
های کرمانشاه 1۳ سال است و بخش اعظم آنها باید از رده 

خارج شده و با تاکسی های نو جایگزین شوند.
رییس ســازمان حمل و نقل مســافر شهرداری کرمانشاه 
گفت: در چند ســال اخیر طرح های اجرای شــده در این 
زمینه بصورت نقدی بود، بطور مثال یک راننده تاکسی باید 
۳00 میلیون تومان نقدا برای خرید تاکســی جدید هزینه 
می کرد که این امر برای عمده رانندگان میســر نبود. وی 
تاکید کرد: برای نوســازی ناوگان تاکسیرانی به طرح هایی 
نیاز داریم که پرداخت تسهیلات با اقساط بلندمدت داشته 

باشند.

رییس سازمان حمل و نقل مسافر شهرداری کرمانشاه:

۵۰۰۰ تاکسی شهر کرمانشاه فرسوده است

ســنندج_ رییــس شــورای هماهنگی 
مدیــران وزارت نیرو در کردســتان گفت: 
مانور تمرینی - آموزشی مناطق شش گانه 
)منطقه شــمالغرب( در کردستان برگزار 

می شود.
آرش آریانژاد در جلسه هماهنگی مانور 
مناطق شــش گانه  آموزشــی   – تمرینی 
کشــور منطقه شــمال غرب اظهــار کرد: 
این مانور برای آمادگــی مقابله با حوادث 
غیرمترقبه در مناطق شــش گانه کشــور 
بــا هماهنگی و  )منطقــه شــمال غرب( 
همکاری شــرکت های صنعــت آب و برق 
شــمال غرب کشــور، برگزار می شود. وی 
افزود: ســناریوی این مانور براساس بارش 
برف ســنگین، جاری شدن سیل و حریق 
در مخازن سوختی نیروگاه سیکل ترکیبی 

سنندج، تدوین گردیده و اجرا می شود.
رئیس شورای هماهنگی مدیران صنعت 
آب و برق کردستان با اشاره به ویژگی های 
این مانور اظهار داشــت: این مانور با پیش 

بینی سیل اجرا می شود و بیش از 12۸ نفر 
از نیروهای صنعت آب و برق اســتان های 
آذربایجان  آذربایجان شــرقی،  کردستان، 
غربــی، اردبیل، گیلان و زنجــان در این 

مانور مشارکت خواهند داشت.
منطقــه ای  آب  شــرکت  مدیرعامــل 
کردســتان با اشــاره به اهــداف مهم این 

مانور بیان کرد: ارتقای ســطح آمادگی و 
تمرینی در شــرایط بحــران در مواجهه با 
بلایای طبیعی، اصلاح و مقاوم سازی شبکه 
و افزایــش قابلیت اطمینــان از مهمترین 
اهداف برگزاری این مانور عملیاتی اســت 
بــه نحوی که مواقع بحرانی و اضطراری از 
استان های معین )شمال غرب کشور( برای 

همکاری و مهار بحران استفاده شود.
آریانژاد بــا بیان اینکه صنعت آب و برق 
کردستان آمادگی لازم در برابر مخاطرات 
مختلف را دارد، افزود: به منظور اثربخشی 
مانورها، کمیته ارزیابی متشکل از همکاران 
شــرکت های مادر تخصصــی وزارت نیرو 
نیز تشــکیل می گردد کــه زوایای اجرای 
ایــن مانور را کاملًا رصد و صحت ســنجی 

می کنند.
 وی افــزود: بناســت بــرای اجــرای 
صحیــح این مانور هفت کمیته متشــکل 
از؛ کمیته هــای عملیاتی، اطلاع رســانی، 
برنامه ریزی، پشتیبانی، امنیت، انفورماتیک 
و ایمنی، تشکیل و از ظرفیت سازمان هایی 
همچون آتش نشانی، شهرداری، راهداری، 
و  راهنمایی  انتظامــی  نیــروی  اورژانس، 
رانندگی نیز استفاده شود. وی خاطرنشان 
کرد: زمان برگزاری مانور براســاس پیش 
بینی های صــورت گرفته 21 و 22 آذرماه 

سال جاری پیش بینی شده است.

رییس شورای هماهنگی مدیران وزارت نیرو در کردستان:

مانور تمرینی - آموزشی مناطق شمالغرب در کردستان برگزار می شود


